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ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Akademického senátu FAJ EUBA č. 9 zo dňa 5.2.2018 

  

Program rokovania AS FAJ EUBA: 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania AS FAJ EUBA. (predsedníčka AS FAJ EUBA) 

2. Voľba overovateľov zápisnice. (predsedníčka AS FAJ EUBA) 

3. Predstavenie novej členky študentskej časti AS FAJ EUBA Noémi Mikleovej. (predsedníčka 

AS FAJ EUBA) 

4. Informácie zo zasadnutia akademickej obce FAJ EU v Bratislave. (predsedníčka AS FAJ EUBA) 

5. Návrh Rámcového plánu práce AS FAJ EU v Bratislave na kalendárny rok 2018. 
(predsedníčka AS FAJ EUBA) 

6. Novelizácia Rokovacieho poriadku AS FAJ EU v Bratislave. (predsedníčka AS FAJ EUBA) 

7. Organizačný poriadok FAJ EU v Bratislave. (dekan FAJ EUBA) 

8. Informácia o vyhlásení doplňujúcich volieb do študentskej časti AS FAJ EU v Bratislave. 
(predsedníčka AS FAJ EUBA) 

9. Diskusia. 

10. Záver. (predsedníčka AS FAJ EUBA) 

  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 
1. Zasadnutie AS FAJ EUBA otvorila a viedla predsedníčka AS FAJ EUBA Jana Kucharová a 

privítala prítomných členov AS FAJ EUBA a dekana FAJ EUBA. Oznámila zmenu v programe 

rokovania AS FAJ EUBA: bod 3 sa ruší kvôli absencii novej členky študentskej časti AS FAJ 

EUBA. Všetky ostatné body ostávajú bez zmeny.  

Návrh zmeny v programe rokovania AS FAJ EUBA bol jednomyseľne schválený. 

 

Uznesenie č. 1:  

AS FAJ EUBA berie na vedomie zmenu v programe rokovania AS FAJ EUBA a zároveň 

jednomyseľne a bez pripomienok schvaľuje navrhovaný program rokovania AS FAJ EUBA. 

  

2. Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí:  Zuzana Kočišová, Silvia Adamcová.                         

Návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Uznesenie č. 2:  

AS FAJ EUBA jednomyseľne a bez pripomienok schvaľuje Zuzanu Košičovú a Silviu 

Adamcovú za overovateľov zápisnice a zároveň im ukladá povinnosť overiť zápisnicu 

z rokovania AS FAJ EUBA zo dňa 05. 02. 2018.  

 

4. Predsedníčka AS FAJ Jana Kucharová krátko informovala prítomných členov AS FAJ 

EUBA o priebehu zasadnutia akademickej obce FAJ EUBA, ktoré sa uskutočnilo v stredu, dňa 

13. 12. 2017. Zároveň členov AS FAJ EUBA oboznámila  s pripomienkami a podnetmi k práci 

AS FAJ EUBA, ktoré vyplynuli z diskusie na zasadnutí akademickej obce FAJ EUBA. 

Predsedníčka AS FAJ EUBA informovala tiež všetkých členov AS FAJ EUBA, že na 

najbližšom zasadnutí AS FAJ EUBA predloží senátu na schválenie Správu o činnosti AS FAJ 

EUBA za kalendárny rok 2017 a následne ju zverejní na webovej stránke fakulty.  



5. Predsedníčka AS FAJ EUBA Jana Kucharová predložila členom AS FAJ EUBA na 

schválenie Rámcový plán práce AS FAJ EUBA na kalendárny rok 2018. V rámci rozpravy boli 

k tomuto bodu rokovania AS FAJ EUBA prednesené nasledovné pripomienky:  

1. Pripomienka dekana FAJ EUBA Radoslava Štefančíka: Do Štatútu FAJ musíme 

zapracovať pripomienku NKÚ k par. 15 ods. 2 písm. c. Po tejto oprave musíme zvolať 

krátke zasadnutie AS FAJ, počítame s termínom koncom marca, resp. začiatkom apríla 

2018.  

Návrh Rámcového plánu práce bol s pripomienkami jednomyseľne schválený. 

 

Uznesenie č. 3:  

AS FAJ EUBA jednomyseľne schvaľuje pripomienku dekana FAJ EUBA Radoslava 

Štefančíka k navrhovanému Rámcovému plánu práce AS FAJ EUBA na klendárny rok 2018 

a zároveň ukladá povinnosť predsedníčke AS FAJ EUBA Jane Kucharovej zapracovať 

predmetnú pripomienku do finálneho dokumentu.   

 

Uznesenie č. 4:  

AS FAJ EUBA jednomyseľne schválil Rámcový plán práce AS FAJ EUBA na kalendárny rok 

2018 so zapracovanou pripomienkou dekana FAJ EUBA.  

 

6. Predsedníčka AS FAJ EUBA Jana Kucharová predložila členom AS FAJ EUBA na 

schválenie novelizáciu Rokovacieho poriadku AS FAJ EUBA. V rámci rozpravy boli k tomuto 

bodu rokovania AS FAJ EUBA prednesené nasledovné pripomienky:  

1. Radoslav Štefančík a Milena Helmová  navrhujú zapracovať na str. 5 do článku 2 bod 

h: V nevyhnutných prípadoch, akými sú napr. dlhodobá neprítomnosť, 

práceneschopnosť alebo rozviazanie pracovného pomeru predsedu a súčasne 1. 

podpredsedu AS FAJ EUBA zvoláva mimoriadne zasadnutie AS FAJ EUBA dekan 

fakulty.  Pripomienka bola jednomyseľne schválená. 

2. Jarmila Rusiňáková navrhla zmeniť formuláciu na str. 5 čl. 3 bod 4: namiesto v 

špecifických prípadoch... dať z dôvodu časovej tiesni.... . Pripomienka bola 

jednomyseľne schválená. 

3. Jana Pospíšilová navrhla vypustiť bod b z článku 5 na str. 7, ktorý je uvádzaný už dva 

razy na iných miestach Rokovacieho poriadku AS FAJ EUBA. Pripomienka bola 

jednomyseľne schválená. 

4. Jana Pospíšilová navrhla doplniť v článku 6, bode 2 písm. k ...dvoch overovateľov.  

Pripomienka bola jednomyseľne schválená.              

5. Jana Pospíšilová navrhla opraviť formuláciu v článku 6, bode 6 podľa požiadavky 

dekana FAJ EUBA zo zasadnutia Kolégia dekan zo dňa 11. 9. 2017 nasledovne: 

Tajomník AS FAJ EUBA doručí originál (1 kus) zápisnice zo zasadnutia AS FAJ EUBA 

dekanovi FAJ EUBA. Pripomienka bola jednomyseľne schválená.                                                                                                              

6. Zuzana Kočišová a Milena Helmová upozornili na potrebu opraviť gramatické chyby, 

najmä prieklepy a čiarky na s. 4 a 7. Pripomienka bola jednomyseľne schválená. 

 

Uznesenie č. 5:  

AS FAJ EUBA jednomyseľne schvaľuje všetky prednesené pripomienky k navrhovanému 

Rokovaciemu poriadku AS FAJ EUBA a zároveň ukladá povinnosť predsedníčke AS FAJ 

EUBA Jane Kucharovej zapracovať predmetné pripomienky do finálneho dokumentu.   

 

Uznesenie č. 6:  

AS FAJ EUBA jednomyseľne schválil Rokovací poriadok AS FAJ EUBA so zapracovanými 

pripomienkami, ktoré vyplynuli z rozpravy k predkladanému dokumentu.   



7. Dekan FAJ EUBA Radoslav Štefančík predložil členom AS FAJ EUBA na schválenie 

Organizačný priadok FAJ EUBA so zapracovanými požiadavkami NKÚ.  

Organizačný poriadok FAJ EUBA bol bez pripomienok jednomyseľne schválený. 

 

Uznesenie č. 7:  

AS FAJ EUBA jednomyseľne a bez pripomienok schválil Organizačný poriadok FAJ EUBA.  

 

8. Predsedníčka AS FAJ EUBA Jana Kucharová  upozornila na disproporciu v zložení AS FAJ 

EUBA– zo zákona musia zástupcovia študentov tvoriť minimálne jednu tretinu. Znamená to, 

že sa musia vyhlásiť doplňovacie voľby do študentskej časti AS FAJ EUBA, aby sa dosiahol 

počet 5 študentov. 

 

9. V diskusii navrhli viacerí členovia AS FAJ EUBA, aby sa zároveň upravil aj počet zástupcov 

zamestnaneckej časti AS FAJ EUBA o jedného člena, a to zo zástupcov nepedagogických 

pracovníkov. Tým by bol počet členov zamestnaneckej časti a študentskej časti AS FAJ EUBA 

v pomere 10 : 5. Tento návrh bude zohľadnený v pripravovaných Zásadách volieb do AS FAJ 

EUBA, ktoré budú podľa Rámcového plánu práce AS FAJ EUBA na kalendárny rok 2018 

predmetom rokovania AS FAJ EUBA pravdepodobne v máji 2018.   

 

10. Na záver poďakovala predsedníčka AS FAJ EUBA Jana Kucharová prítomným za účasť 

a zasadnutie ukončila.  

 

 

V Bratislave, dňa 06. 02. 2018 

 

 

 

Zapísala: Jana Pospíšilová    Predsedníčka AS FAJ: Jana Kucharová 

 

    

Overovatelia: Zuzana Kočišová    Silvia Adamcová 


